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RAADSMEDEDELING 

Onderwerp 
Gang van zaken beheer Cromwiel 

Steenbergen; 2 juni 2017 

Aan de Raad, 
1. Inleiding 
Het beheer van Sport- en ontmoetingscentrum 't Cromwiel wordt met ingang van 1 januari 2015 
uitgevoerd door Hydrasport BV. Voor de gebruikers maar ook voor Hydrasport is dit even wennen 
geweest. 
Na afloop van dit eerste jaar is er door het Sportplatform, Hydrasport BV en de gemeente een overleg 
georganiseerd met alle binnensportverenigingen die gebruik maken van 't Cromwiel. In dit overleg is 
nagegaan hoe het staat met het beheer van Hydrasport en in welke mate de verenigingen tevreden zijn. 

Over de gang van zaken in 't Cromwiel heeft op initiatief van het Sportplatform tot nu toe vier keer overleg 
met de binnensportverenigingen plaatsgevonden. Aan de hand van de verslagen is goed te zien hoe het 
beheer steeds verder verbeterd is. Graag informeren wij u over deze positieve lijn in het beheer van 
't Cromwiel. 
Onderstaand schetsen wij van elke bijeenkomst een kort beeld van de stand van zaken. De verslagen zelf 
heeft u bij deze raadsmededeling ontvangen. 

2. Bijeenkomsten binnensportverenigingen 
Bijeenkomst van 6 januari 2016 
Dit was de eerste bijeenkomst die met de binnensportverenigingen is gehouden sinds Hydrasport het 
beheer op zich heeft genomen. Er waren 10 binnensportverenigingen aanwezig. 
Aan de hand van vaste agendapunten (schoonmaak, foyer, toestellenberging, communicatie en beheer), 
vindt het overleg plaats. De reacties van de verenigingen zijn onderstaand samengevat: 

* Schoonmaak : de clubs waren unaniem in hun reactie dat het onvoldoende schoon en hygiënisch 
is in 't Cromwiel. De sportvloer en kleedlokalen zijn vies en er blijven regelmatig 
materialen (flesjes, chipszakjes) achter. In een hoek van de sporthal is een stuk uit 
de vloer. 

* Foyer : de verenigingen geven aan dat de 3 e helft in de foyer ronduit slecht is. De 
Verenigingen maken na hun sportactiviteit graag gebruik van de foyer. Echter als 
ze er net zitten gaat het licht aan en moeten zij de foyer verlaten omdat het 
sluitingstijd is; 



* vervolg foyer : de gezelligheid laat te wensen over. Dit ligt aan de verlichting en de muziek die 
wordt gedraaid. Maar ook aan bijvoorbeeld een Kerstboom of versiering met 
Carnaval; 

: zij pleiten voor ruimere openstellingstijden. 

* Toestellen- : de verenigingen geven aan dat er te weinig controle is in de toestellenberging. 
berging Er moeten vaak materialen van andere verenigingen opgeruimd worden voordat zij 

zelf kunnen gaan sporten. De materialen van de clubs zelf zijn niet altijd veilig 
opgeborgen omdat derden er bij kunnen of over een hek kunnen klimmen. 

: de verenigingen vinden dat de controle sterk verbeterd moet worden. 

Communicatie : de verenigingen geven aan dat het de laatste tijd beter gaat. Toch blijft het erg 
moeilijk om een reservering te doen of iemand te spreken te krijgen die afspraken 
kan maken. 

* Beheer : aandacht wordt gevraagd voor het sleutelbeheer. De sleutels van de 
materialenkasten van verenigingen moeten niet voor de pak hangen. 

: ook wordt gesteld dat er met de scholen duidelijke afspraken gemaakt moeten 
worden over het opruimen van de toestellen en materialen en welke spullen zij wel 
en niet mogen gebruiken. 

Bijeenkomst 20 april 2016 
Op deze tweede bijeenkomst waren er 4 verenigingen aanwezig. 
De reacties van de aanwezigen op de agendapunten waren de onderstaande: 

* Schoonmaak : de verenigingen geven aan dat de schoonmaak met vlagen is verbeterd maar dat 
het nog niet goed genoeg is. 

* Foyer : de clubs merken op dat de openstellingtijden zijn verbeterd, de foyer blijft langer 
open. Het personeel gaat er wat soepeler mee om. 

* Toestellen- : het netjes opruimen van gebruikte materialen verloopt nog niet goed. 
Berging : voorgestel wordt om na ieder gebruik even langs de toestellenberging te lopen. Is 

iets niet goed opgeruimd dan meteen de vereniging/school hierop aanspreken. 
Hydrasport zegt toe dit te zullen proberen. 

* Communicatie : de verenigingen misten duidelijkheid over wie het aanspreekpunt is in 't Cromwiel. 
Hydrasport geeft aan dat dit Linda Timmermans is. 

: opgemerkt wordt dat de verhuur niet op professionele wijze verloopt. Op een 
ingediend verzoek vindt geen terugkoppeling meer plaats. Mensen moet dan zelf 
weer gaan bellen hoe het ermee staat. Dit moet veel beter kunnen. 
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* Beheer : aandacht wordt gevraagd voor de zichtbaarheid van Hydrasport in 't Cromwiel. Het 
zou goed zijn als de regiomanager ook in de avonduren in 't Cromwiel aanwezig is. 
Dit ondersteunt het personeel; 

: Hydrasport werkt met klachtenformulieren waarop gebruikers aan kunnen geven 
wat er niet goed verloopt. 

: Hydrasport gaat een krantje uitgeven waarin ook verenigingen zich kunnen 
promoten. 

Bijeenkomst 2 november 2016 
Op deze derde bijeenkomst waren 5 verenigingen aanwezig. 
De reacties van de verenigingen waren de volgende: 

* Schoonmaak : de algemene indruk van de aanwezigen is dat er wat betreft schoonmaak 
verbetering zichtbaar is. We zijn er echter nog niet. 

*Foyer 

Toestellen-
berging 

* Communicatie 

: de openstellingstijden zijn verbeterd. De sfeer laat nog te wensen over. 
: bij voldoende bezetting blijft de foyer langer open. 

: Hydrasport heeft aan dat de toestellenberging is gefotografeerd zodat 
duidelijk te zien is waar, welke materialen moeten staan. 

: de verenigingen geven aan dat er nog steeds materialen verkeerd of niet worden 
opgeborgen. 

: Hydrasport gaat proberen om de toestellenberging in te passen in de toezichtronde. 

: reserveringen voorzaalruimten verlopen nog niet optimaal. Als zaal niet 
beschikbaar is wordt dit niet tijdig doorgegeven, verzoeken blijven liggen. 

: clubs uiten hun zorgen over de negatieve berichten over beheer van 't Cromwiel in 
de Pers. Dit roept ook voor de verenigingen vraagtekens op als: gaat het wel goed 
en hoe lang blijft Hydrasport nog aan het roer? 

* Beheer het sleutelbeheer vraagt nog aandacht maar is verbeterd. 

Bijeenkomst 13 april 2017 
Tijdens deze vierde bijeenkomst waren 4 verenigingen aanwezig. De positieve lijn wat betreft beheer van 
't Cromwiel heeft zich duidelijk doorgezet zoals blijkt uit de reacties van de aanwezige verenigingen. 

* Schoonmaak : er worden positieve opmerkingen gemaakt. De aanwezigen geven aan dat het goed 
schoon is nu. 

Foyer 

* Toestellen
berging 

de verenigingen geven aan dat het nu goed loopt in de foyer. De openstelling is 
verruimd. De regel dat de foyer tot een uur na de sportactiviteit gebruikt mag 
worden is vervallen. Er wordt op een prettige manier omgegaan in de foyer. 

de verenigingen merken op dat de materialen en toestellenberging er goed uitzien. 
Hydrasport probeert zo vaak mogelijk een controleronde te doen. De leraren van de 
basisscholen worden aangesproken op het niet goed opruimen van materialen. 
Als er materialen kapot zijn worden deze zo snel mogelijk gerepareerd. 
Dit heeft geleid tot aanmerkelijke verbetering. 

3 



* Communicatie : er worden geen opmerkingen meer gemaakt over de communicatie. Dit gaat 
nu goed. 

* Beheer : de aanwezigen zijn tevreden. 

3. Resumerend 
In het bovenstaande hebt u een beeld gekregen van het verbeterde beheer dat Hydrasport in 't Cromwiel 
heeft ingezet. De verslagen tonen duidelijk deze positieve lijn. Uit het overleg van 13 april 2017 blijkt dat 
de verenigingen tevreden zijn met de gang van zaken en complimenteren Hydrasport daarmee. 

Hydrasport geeft aan blij te zijn met de positieve opmerkingen en complimenten. Het personeel doet erg 
haar best om het goed te doen. 

4. Voortgang 
Wij blijven de gang van zaken in 't Cromwiel volgen en conform fr huurovereenkomst voeren wij jaarlijks 
meerdere keren overleg met Hydrasport. 

5. Tot slot 
Wij zijn blij met dit verbeterde beheer van Sport- en ontmoetingscentrum 't Cromwiel en het feit dat de 
binnensportverenigingen nu naar tevredenheid gebruik maken van 't Cromwiel. 

Hoogachtend, 

de secretaris, est 
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